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foto gemaakt door Berry

Beste clubleden,

De eerste clubavond van dit seizoen (en dit jaar) ligt inmiddels alweer achter ons. Het voelde
heel vertrouwd om elkaar weer te zien en samen foto’s te kunnen bekijken en bespreken!

Helaas konden niet alle leden aanwezig zijn tijdens deze clubavond op maandag 6 september,
vandaar dat we hieronder nog even wat zaken op een rijtje zetten die besproken zijn:

- Het was even zoeken hoe de laptop aangesloten moest worden op de grote, nieuwe tv die is
aangeschaft door de Couburg, maar toen dat was gelukt mocht het resultaat er zijn! Onze foto’s
kunnen vanaf nu bekeken worden op een prachtig helder en kleurrijk beeldscherm. In principe
zijn de beamer en het projectiescherm dus niet meer nodig (maar we zullen ze nog even in onze
kast houden als reserve).



- op dit moment hebben we nog steeds te maken met een aantal corona-maatregelen. Als
fotoclub houden we ons vanzelfsprekend aan de wettelijke maatregelen, waaronder de
anderhalvemeter-regel en extra aandacht voor ventilatie. Tijdens de afgelopen clubavond bleek
dit geen problemen op te leveren, maar niet alle clubleden waren aanwezig, dus we konden ruim
verspreid zitten in onze vertrouwde locatie in de Couburg (kleine zaal).
De werkgroep zal nog onderzoeken welke mogelijkheden er verder zijn zodat iedereen met een
goed gevoel de clubavonden bij kan wonen. In ieder geval willen we jullie komende tijd via de
WhatsApp-groep van te voren vragen even aan te geven of je wel/niet aanwezig zal zijn bij
komende clubavonden.

- In de opbergkast van de Couburg staan nog erg veel ongebruikte wissellijsten (ca 50 stuks in
de maat 40x50cm en 11 stuks in de maat 40 x 160 of 180cm), die waarschijnlijk niet allemaal
meer gebruikt zullen gaan worden door de fotoclub. Wie interesse heeft in een aantal lijsten of er
een andere goede bestemming voor weet, kan zich melden bij Berry.
Jan Drijver heeft nog enkele ongebruikte ophangrails thuis liggen, bedoeld om lijsten aan op te
hangen. Hij gebruikt ze niet en stelt ze ter beschikking aan clubleden die daar interesse in
hebben.

- Erica is gestopt als clublid en heeft daarmee ook haar taken als clubsecretaris neergelegd.
Voorlopig worden deze werkzaamheden waargenomen door Berry en Tina. Binnen de werkgroep
zal de invulling van de bestuurstaken een aandachtspunt vormen en wellicht zullen er ook wat
werkzaamheden herverdeeld gaan worden.
Mocht je interesse hebben om hieraan een bijdrage te leveren, graag! Je kunt dit altijd aangeven
bij een van de leden van de werkgroep (die bestaat op dit moment uit Berry, Arina, Monique en
Tina).

- Zoals in de vorige nieuwsbrief is aangegeven, kan de voorgenomen expositie met het thema
‘lichtpuntje’ niet meer plaatsvinden in de Herberg aan het Bellamypark. Er zijn echter wel
plannen om de expositieruimte bij de St Jacobskerk een upgrade te geven en hier exposities met
meer diepgang en samenhang te organiseren. Berry is hierbij betrokken en zal bespreken of
invulling met het thema ‘lichtpuntje’ hierbij past, en dan met name in de periode rondom de
feestdagen in december. Mocht dat in goede aarde vallen, dan zullen we hier waarschijnlijk in
november nog een clubavond aan besteden ter voorbereiding van deze expositie.

- In nieuwsbrief nummer 6 ontbraken nog wat foto’s. Nel had een mini-reportage opgestuurd in
het thema ‘activiteiten in corona-tijd’ die niet goed was aangekomen en van Jan Lukas misten de
ingestuurde lentefoto’s. Deze zijn onderaan alsnog in deze nieuwsbrief opgenomen.

- Er is nog geen vastgesteld programma voor de komende fotoclubavonden. De werkgroep zal
zich hier verder over buigen, en daarbij is de bedoeling dat we komende tijd vrij flexibel omgaan
met de invulling van clubavonden. Dus niet van te voren voor het hele jaar een programma
vastleggen, maar eerder voor een kwartaal bijvoorbeeld. Het is op dit moment ook nog wat
onzeker of er coronamaatregelen van kracht blijven of niet, en zo ja, welke invloed deze zullen
hebben.

In ieder geval heeft de werkgroep al wel een aantal ideeën voor nieuwe thema’s bedacht, op de
volgende pagina volgt een uitgebreide uitleg van het eerste thema. Hopelijk kunnen we daar
volgende clubavond (20-9) mee aan de slag gaan.

Aanvullende ideeën voor de invulling van clubactiviteiten zijn altijd welkom bij de
werkgroep!



De volgende clubavond - op 20 september -  zal een praktijkavond zijn! Bij goed weer
willen we nog een keer buiten gaan fotograferen, nu er ‘s avonds nog een beetje licht is.
Bij een ongunstige weersvoorspelling zal de praktijkavond binnen plaatsvinden, in de
Couburg. We gaan dan aan de slag met tabletop-fotografie. Nadere informatie volgt enkele
dagen van te voren via mail en WhatsApp!

Thema ‘De favoriete fotolocatie van…’

Veel fotografen hebben een favoriete fotolocatie. Het leek de werkgroep leuk om dit eens verder
te ontdekken en zo elkaar ook op een andere manier te leren kennen. Het is de bedoeling dat
ieder clublid om beurten zijn/haar favoriete fotolocatie laat zien.

Dit thema kan op 2 manieren ingevuld worden:

1. Als het gaat om een locatie in de buurt, dan kunnen we daar als club een gezamenlijk foto-uitje
van maken en ter plaatse gaan fotograferen. Dat kan een keer op een clubavond zijn (rekening
houdend met het licht), maar we zouden er ook een dag- of middagexcursie van kunnen maken.
Met natuurlijk wat extra uitleg over wat de plek zo aantrekkelijk maakt!

2. Als de locatie verder weg is (in Nederland of buitenland), dan kan dit tijdens een reguliere
clubavond ingevuld worden in de vorm van een fotopresentatie met uitleg.

Komende tijd zal de werkgroep inventariseren hoe de individuele clubleden dit zouden
kunnen/willen invullen. Willen jullie hier alvast eens over nadenken?

Als het komende clubavond (20-9) goed weer is, willen we beginnen met het bezoeken van de
favoriete fotolocatie van Arina. Die bevindt zich in Klein-Valkenisse, dus erg dicht in de buurt.
Nadere informatie volgt nog, dus houd je mailbox en de berichten op WhatsApp goed in de
gaten!

Clubavond 6 september

Tijdens de clubavond van 6 september hebben we een enkele erg leuke series met afwisselende
foto’s bekeken.
Allereerst de foto’s van de clubwandeling over de boulevard op 28 juni. Dat leverde beelden op
met herkenbare elementen, door de verschillende clubleden op eigen manier vastgelegd.
Vervolgens zijn foto’s bekeken van de praktijkavond van vorig jaar met de thema’s macro, low-
key en negatieve ruimte. Als laatste hebben we nog foto’s bekeken die gemaakt zijn tijdens de
zomervakantie.
Hieronder vinden jullie een aantal van de getoonde foto’s. Voor degenen die geen foto’s bij zich
hadden of er niet waren: jullie kunnen je foto’s alsnog (zsm) mailen naar Tina. Zij zal de foto’s dan
op de website erbij zetten.

De vorige nieuwsbrieven zijn terug te vinden op de website (onder ‘Programma’).
Zie https://fotoclubvalkenisse.jouwweb.nl/programma

Op het ledenforum op Facebook kunnen jullie altijd zelf foto’s plaatsen; dat mogen zowel
actuele foto’s zijn als archiefbeelden. Ook tips en vragen kunnen daar gedeeld worden.
https://www.facebook.com/groups/fcvalkenisse/

Suggesties en ideeën voor de werkgroep kunnen opgestuurd worden naar tiba@zeelandnet.nl
of naar de andere werkgroepleden.

https://fotoclubvalkenisse.jouwweb.nl/programma
https://www.facebook.com/groups/fcvalkenisse/
mailto:tiba@zeelandnet.nl


RONDJE BOULEVARD - 28 juni 2021

foto gemaakt door Jan Lukas

foto gemaakt door Cora



foto gemaakt door Berry

foto gemaakt door Leonie



foto gemaakt door Tina

PRAKTIJKAVOND 21 september 2020

Tijdens de praktijkavond maakte Arina deze grappige foto. De overige getoonde foto’s zullen op
de website gezet worden.



THEMA LENTE

Door Jan Lukas: “Een mezennestje kwam uit in onze tuin en toevallig was ik daar op het juiste
moment met camera, dat komt niet vaak voor :) “





Nel maakte een mini-reportage onder het motto:

‘Ik fiets, wandel en bewonder!’




